
 
  
 
ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 27 DE SETEMBRE 

DE 2022 

 
Identificació de la sessió:  

Núm.  PLE2022000006  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 27 de setembre de 2022 
Hora d’inici: 19:38 h 
Hora de fi: 21:19 h 
Lloc: Sala de Plens 
 
Hi assisteixen: 

Lluis Amat Batalla, Alcalde - Regidor de La Vall Plural-Acord Municipal  
Maria  Pilar Fabrego Cullet, Regidora de La Vall Plural-Acord Municipal  
Gemma Puigvert Molas, Regidora de La Vall Plural-Acord Municipal  
Josep Calm Maso, Regidor de La Vall Plural-Acord Municipal  
Josep Pujol Casanova, Regidor de La Vall Plural-Acord Municipal  
Helena Roca Viñals, Regidora de La Vall Plural-Acord Municipal  
Antonio Arimany Torrent, Regidor de Junts per Catalunya – La Vall d’en Bas 
Marta Plana Juvanteny, Regidora de Junts per Catalunya – La Vall d’en Bas  
Marta Mercader Colomer, Secretària-Interventora accidental 
 
Amb veu i sense vot: 
  
 
Han excusat la seva absència: 

Luis Pujiula Ramisa, Regidor de La Vall Plural-Acord Municipal  
Anna Bach Pujol, Regidora de La Vall Plural-Acord Municipal  
Sergi Pujolriu Masoliver, Regidor de Junts per Catalunya – La Vall d’en Bas 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Un cop el/la secretari/ària ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui 
iniciar la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
1.0.- Aprovació acta anterior del Ple ordinari del 26 de juliol de 2022 

 
El Sr. Alcalde pren la paraula i demana si hi ha alguna qüestió respecte a l’acta anterior. 
Seguidament es procedeix a votar i s’aprova per unanimitat de tots els regidors 
assistents. 
 
2.0.- Donar compte dels decrets d'alcaldia 

 
2.1.- Donar compte del Decret d’Alcaldia d’aprovació de les línies fonamentals del 
Pressupost 2023 

 
Vist el decret d’Alcaldia de 6 de setembre de 2022 amb número 2022DECR000137, que 

es transcriu literalment, es dona compte al Ple del següent decret: 

 



 
  

“DECRET ALCALDIA 

 

Aprovació de les línies fonamentals del Pressupost 2023 

 

Exp. X2022000641 

 
Antecedents  

 

La Intervenció municipal ha informat que cal aprovar les línies fonamentals del 

pressupost de l’exercici següent abans del dia 15 de setembre de l’exercici en 

curs. 

 

L’Alcaldia va aprovar el pla pressupostari a mig termini per al període 2023-2025 

el qual és la base per a la confecció de les línies fonamentals del pressupost. 

 

L’Alcaldia ha resolt iniciar l’expedient de d’aprovació de les línies fonamentals 

del pressupost així com encarregar a la secretaria-intervenció l’emissió de 

l’informe corresponent. 

 

Fonaments de dret  

 

L’article 27.2 de la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril d’Estabilitat pressupostària 

i sostenibilitat pressupostària disposa que abans de l’1 d’octubre les 

corporacions locals trametran al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques 

informació sobres les línies fonamentals que contindran els seus pressupostos, 

a efectes de donar compliment als requeriments de la normativa europea. 

 

L’article 15.1 de l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, pel qual es desenvolupen 

les obligacions de subministrament d'informació previstes a la Llei Orgànica 

2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, 

estableix que les corporacions locals tenen l'obligació de remetre al Ministeri 

d'Hisenda i Administracions Públiques, abans del 15 de setembre de cada any, 

les línies fonamentals dels pressupostos per a l'exercici següent, que han de 

contenir almenys la següent informació: 

a) Definició de les principals polítiques que inspiren el pressupost amb 

indicació de les mesures d'ingressos i despeses en què es basen.  

b) Saldos pressupostaris i explicació de la seva adequació a l'objectiu 

d'estabilitat fixat. Tota la informació complementària que permeti 

relacionar el saldo resultant dels ingressos i despeses del pressupost 

amb la capacitat i necessitat de finançament calculada d'acord amb 

normes del sistema europeu de comptes.  

c) Informació sobre els ingressos previstos en el projecte de pressupostos, 

tant pel que fa als recursos del sistema de finançament subjectes a 



 
  

lliuraments a compte i posterior liquidació com a la resta d'ingressos en 

els seus principals rúbriques.  

d) Informació sobre les dotacions de despeses contingudes en el projecte 

de pressupost i les seves evolucions respecte a l'exercici precedent.  

e) Modificacions significatives en els criteris de pressupost que permetin 

una comparativa homogènia amb l'exercici precedent.  

 

L'article 4.1 de l'esmentada Ordre determina que la remissió de la informació 

econòmica- financera de les corporacions locals correspon a la Intervenció o 

unitat que exerceixi les seves funcions  

 

En virtut de les atribucions que tinc conferides, 

 

RESOLC:  

 

Primer.- Aprovar les línies fonamentals del pressupost per l’exercici 2023 d’acord 

amb el següent detall: 

 

INGRESSOS CONSOLIDATS     

      
  2022 2023    

Cap. 1   1.400.000,00      1.442.000,00       
Cap. 2        80.000,00           80.000,00       
Cap. 3      710.000,00        810.000,00       
Cap. 4      780.000,00         795.600,00       
Cap. 5         1.800,00            1.836,00       
Ingressos corrents   2.971.800,00      3.129.436,00       
Cap. 6                   -           210.000,00       
Cap. 7      350.000,00         430.000,00       
Ingressos capital      350.000,00         640.000,00       
Cap. 8        
Cap. 9      425.400,00         200.000,00      
Ingressos financers      425.400,00         200.000,00       
Total   3.747.200,00      3.969.436,00       

      
      
DESPESES CONSOLIDATS     
      

  2022 2023    
Cap. 1      864.000,00         889.920,00    3%   
Cap. 2   1.490.000,00      1.549.600,00       
Cap. 3         6.000,00           10.000,00     

Cap. 4      240.000,00         244.800,00       
Cap. 5        65.000,00           70.000,00       

Despeses corrents   2.665.000,00      2.764.320,00       



 
  

Cap. 6      700.000,00    1.005.116,00    
Cap. 7        86.400,00           60.000,00       

Despeses capital      786.400,00    1.065.116,00       
Cap. 8                   -           
Cap. 9      115.000,00         140.000,00     

Despeses financers      115.000,00         140.000,00       
Total   3.566.400,00      3.969.436,00       

  10,15%    

Ajust SEC 2022 
       
133.600,00       

Ajust SEC 2023        96.742,80       
      

Deute Viu 31/12/2022 31/12/2023    
A Curt Termini - -    
A llarg Termini 669.568,00 532.858,09    

 

 

Segon.- Encarregar a la Intervenció Municipal que remeti aquesta informació al 

Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, per donar compliment a les 

obligacions de subministrament d'informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012, 

de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera 

 

Tercer.- Donar compte d’aquest decret en la propera sessió plenària que es 

realitzi.” 

 

Es dona a compte. 

 
 
3.0.- Ratificar decrets 

 
3.1.- Ratificació del Decret d’Alcaldia d’encomana de gestió del manteniment de ls 
camins que formen part de la xarxa de senders Itinerànnia i dels itineraris 
d'Itinerànnia que transcorren pel municipi de la Vall d’en Bas 

 
Per Decret d’Alcaldia de 26 d’agost de 2022 número 2022DECR000130, es va aprovar 
l’encàrrec al Consell Comarcal de la Garrotxa per al manteniment dels camins que 
formen part de la xarxa de senders Itinerànnia i dels itineraris d'Itinerànnia que 
transcorren pel municipi de la Vall d’en Bas, que es transcriu literalment a continuació: 

 
“DECRET 

 

Encomana de gestió del manteniment dels camins que formen part de la 

xarxa de senders Itinerànnia i dels itineraris d'Itinerànnia que transcorren 

pel municipi de la Vall d’en Bas 

 



 
  

Itinerànnia és la xarxa de senders del Ripollès, de la Garrotxa i de l'Alt Empordà. 

Està formada per una xarxa de camins tradicionals i per diferents itineraris 

pedestres. 

 

Itinerànnia és una iniciativa que permet ordenar i recuperar el patrimoni natural, 

els recursos històrics i valoritzar l’antropologia local. 

 

Itinerànnia es troba implantada a les comarques del Ripollès, la Garrotxa i l’Alt 

Empordà, i és una infraestructura directament relacionada amb el 

desenvolupament turístic d'aquests territoris. 

 

Per tal que Itinerànnia es consolidi i mantingui com a producte turístic clau per a 

la promoció turística de les comarques del Ripollès, la Garrotxa i l’Alt Empordà, i 

per tal que continuï contribuint a l’impuls del turisme sostenible, responsable i de 

qualitat en aquests territoris, és imprescindible el manteniment dels seus camins 

(desbrossament i reposició de senyals). 

Els municipis tenen la competència en la conservació, reparació i defensa dels 

camins municipals, en virtut de les competències atribuïdes pels articles 25.2.a) 

i d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les bases de règim local i 66.3.d) 

del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la 

Llei municipal i de règim local de Catalunya. 

 

El Consell Comarcal de la Garrotxa és competent en matèria de dinamització i 

promoció dels camins d'Itinerànnia, en virtut de l’article 25 del Decret Legislatiu 

4/2003, de 4 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei de 

l’organització comarcal de Catalunya i de l’article 70 de la Llei 13/2002, de 21 de 

juny de turisme de Catalunya on concretament en el punt d) determina que els 

consells comarcals, sens perjudici de les competències establertes per la 

legislació de règim local, tenen atribucions promoció dels recursos turístics de la 

comarca. 

 

RESOLC: 

 

Primer.- Encomanar al Consell Comarcal de la Garrotxa el manteniment dels 

següents camins: 

 

83,14 km de camins de la xarxa de senders Itinerànnia i tram del GR2 del 

municipi: 



 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Segon.- Traslladar 

aquest acord al Consell Comarcal de la Garrotxa per al seu coneixement i efectes 

consegüents. 

 

Tercer.- Facultar l'Alcaldia per tal que faci les gestions i adopti les resolucions 

necessàries per a fer efectius els acords anteriors. 

 

Quart.- Ratificar aquest acord en la propera sessió Plenària que se celebri.” 

 
Es proposa al Ple Municipal d’adopció del següent acord: 
 
PRIMER.- Ratificar el Decret d’Alcaldia d’encomana de gestió del manteniment dels 

camins que formen part de la xarxa de senders Itinerànnia i dels itineraris d'Itinerànnia 
que transcorren pel municipi de la Vall d’en Bas, tal com més amunt es transcriu. 
 
 
Aprovat per 8 vots a favor (Lluis Amat Batalla, Maria  Pilar Fabrego Cullet, Gemma 
Puigvert Molas, Josep Calm Maso, Josep Pujol Casanova, Helena Roca Viñals, Antonio 
Arimany Torrent, Marta Plana Juvanteny) 
 
4.0.- Donar compte de l’Informe de subministrament d’informació trimestral 
corresponent al segon trimestre del 2022 
 

Vist l’informe d’execució trimestral emès per la Secretària-Interventora accidental, que 

es transcriu literalment, es dona compte al Ple: 



 
  
 

“INFORME D’EXECUCIÓ TRIMESTRAL 

 

Informe de subministrament d’informació trimestral corresponent al segon 

trimestre del 2022 

 

1. ANTECEDENTS 

L’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les 

obligacions de subministrament d'informació que preveu la Llei Orgànica 2/2012, 

de 27 d'abril, d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, determina les 

obligacions trimestrals de subministrament indicant que abans de l’últim dia del 

mes següent a la finalització de cada trimestre de l’any s’ha de trametre la 

informació que es relaciona a l’article 16 de la mateixa Ordre. 

 

2. FONAMENTS DE DRET 

- Ordre Ministerial HAP/2015/2012, d'1 d’octubre, per la qual es 

desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació previstes 

en la LOEPSF (OM). 

- Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i 

Sostenibilitat Financera (LOEPSF). 

- Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de 

desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat 

de les operacions comercials. 

 

3. INFORME 

L’article 16 de l’Ordre HAP 2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen 

les obligacions de subministrament d’informació previstes en la Llei Orgànica 

2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera 

estableix que abans  de l’últim dia del mes següent a la finalització del trimestre 

caldrà trametre informació relativa: 

- a l’actualització i grau d’execució del pressupost així com la previsió de la seva 

execució fins a la finalització de l’exercici,  

- a les obligacions de tercers vençudes, líquides, exigibles, no imputades a 

pressupost, 

- a la informació trimestral relativa a informar en relació a les despeses pendents 

de pagar, 

- a la situació dels compromisos de despesa plurianual i a l’execució de l’annex 

d’inversions i el seu finançament, 

- a l’actualització del pla de tresoreria, 

- a la informació que permeti relacionar el saldo resultat dels ingressos i 

despeses del pressupost amb la capacitat o necessitat de finançament, 

- a l’actualització de l’informe de la intervenció del compliment de l’objectiu 

d’estabilitat, de la regla de la despesa i del límit del deute 



 
  

Aquest informe s'emet amb la informació disponible a 30 de juny de 2022. La 

informació corresponent a l’ajuntament. 

Per la qual cosa, emeto el següent INFORME: 

 

1. Execució Pressupostària  

 

El grau d’execució del pressupost d’ingressos, al final del segon trimestre del 

2022 és el que es detalla a continuació: 

 

Ens Capítols 

Ajuntament de la Vall d’en Bas 1 2 3 4 5 6 7 8 9 

 50,07% 79,20% 31,74% 57,96% 43,54% 0,00% 29,92% 0,00% 0,00% 

 

El grau d’execució del pressupost de despeses, al final del segon trimestre del 

2022 és el que es detalla a continuació: 

 
Ens Capítols 

Ajuntament de la Vall d’en 

Bas 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 

 44,90% 49,97% 16,05% 21,76% 0,00% 17,20% 96,98% 0,00% 42,30% 

 

 

2. Morositat 

Que segons les dades obrants a la Intervenció municipal: 

- Ràtio operacions pagades: 9,33 

- Ràtio operacions pendents: 9,46 

- Període mig de pagament (PMP): 9,34 

 

Per tant, el període mig de pagament a proveïdors global no supera els 30 dies, 

complint el període mig de pagament a proveïdors que estableix la normativa 

vigent. 

 

3. Indicadors comptabilitat nacional 

 

Sobre l’objectiu d’estabilitat pressupostària, compliment de la regla de la despesa 

i límit del deute viu: 

- D'acord amb les previsions de liquidació s'obté al tancament de l'exercici 

una capacitat de finançament. 

- La Regla de la despesa calculada d'acord amb les previsions de 

tancament a 31 de desembre, es preveu que es compleix la regla de la 

despesa. 

- Les dades d'endeutament es reflexen en els quadres següents: 

 



 
  

Número préstec 
Capital total 

del préstec 

Capital 

Pendent 

a 01/01/2022 

Capital 

Amortitzat 

Any 2022 

Interessos 

Any 2022 

Capital pendent 

a 31/12/2022 

20. BCL - Inversions 
               

600.000,00   

           

35.357,15   

                  

17.678,56   2.605,91 

                    

17.678,59   

21. Caixa Girona - 

Casino 

               

125.000,00   

           

21.576,50   9.116,82 

                     

227,19   

                    

12.459,68   

22. ICO-Museu del 

Camp 

               

700.000,00   

         

284.197,36   

                  

70.167,63   

                  

1.607,96   

                  

214.029,73   

Total 
            

1.425.000,00   

         

341.131,01   

                  

96.963,01   

                  

4.441,06   

                  

244.168,00   

 

 

CONCLUSIONS: 

L’Ajuntament en termes acumulats al primer trimestre de 2022, es preveu que 

compleixi l’objectiu d’estabilitat pressupostària i la regla de la despesa al 

tancament de l’exercici.  

En relació a l’objectiu del deute viu, el nivell d’endeutament previst a 31 de 

desembre de 2022 s'estima del 10,00%. 

Es compleix el període mig de pagament a proveïdors.  

L'execució dels pressupostos de manera general s'ajusta a les previsions 

definitives.” 

 

Es dona a compte. 

 
 
5.0.- Aprovació del Compte General de l'exercici 2021 de l'Ajuntament de La Vall 
d'en Bas 

 
L’article 208 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (RDL 2/2004), estableix que, en 

finalitzar l’exercici pressupostari, les entitats locals formaran el compte general que 

posarà de manifest la gestió realitzada en els aspectes econòmic, financer, patrimonial 

i pressupostari. 

 
La Regla 45.1 de la Instrucció del model normal de comptabilitat pública (ICAL 2013), 

aprovada per l’Ordre HAP/1781/2013, de 20 de setembre, disposa que els comptes 

anuals són el balanç, el compte del resultat econòmic i patrimonial, l’estat de canvis en 

el patrimoni net, l’estat de fluxos d’efectiu, l’estat de liquidació del pressupost i la 

memòria. Com a documentació complementària, la regla 45.3 assenyala que s’han 

d’incloure les actes d’arqueig, les certificacions bancàries i, en cas de discrepància, 

l’estat conciliatori.  

 
L’article 212.2 del RDL 2/2004, així com la regla 49 de ICAL 2013, disposen que el 

compte general, format per la Intervenció, se sotmetrà a informe de la Comissió Especial 



 
  
de Comptes de l’entitat abans de l’1 de juny de l’exercici immediat següent. El compte 

general i l’informe de la Comissió Especial de Comptes s’exposaran al públic per un 

termini de 15 dies, durant els quals els interessats podran presentar reclamacions, 

objeccions o observacions. Acompanyat dels informes de la Comissió Especial de 

Comptes i de les reclamacions formulades, el compte general se sotmetrà al Ple de la 

corporació perquè pugui ser aprovat abans de l’1 d’octubre i rendit, degudament aprovat, 

a la Sindicatura de Comptes abans del 15 d’octubre. 

 
La regla 49.4 de la ICAL 2013  assenyala que l’aprovació del compte general és un acte 

essencial per a la seva fiscalització per part dels òrgans de control extern, que no 

requereix la conformitat amb les actuacions que s’hi reflecteixen, ni genera 

responsabilitat per raó de les mateixes.  

 

Vist l’informe d’Intervenció relatiu a la formació del compte general de l’Ajuntament de 

La Vall d’en Bas i l’informe de la Comissió Especial de Comptes, l’Alcalde proposa al 

Ple l’adopció del següent ACORD: 

 

PRIMER.- Aprovar el Compte General de l’Ajuntament de La Vall d’en Bas de l’exercici 

2021 segons el detall que s’exposa a continuac ió: 

 

1. COMPTES ANUALS 

 
1.1. El balanç. 

 

 
 



 
  

 
 
 

1.2. El compte del resultat econòmic-patrimonial. 
 
 



 
  

 
 



 
  

 
 
 



 
  

 
1.3. L’estat de canvis en el patrimoni net. 

 

 
 
1.4. L’estat de fluxos d’efectiu. 

 



 
  

 
 
1.5. L’estat de liquidació del pressupost, integrat per la liquidació del pressupost de 

despeses, la liquidació del pressupost d’ingressos i el resultat pressupostari en 
els termes que estableix la ICAL 2013. 

 
 



 
  

 
 
 

 
 



 
  

 
 

 
 



 
  

 
 

 
 
 
 



 
  

 
 

 
 

1.6. La memòria, integrada pels 28 apartats que estableix la ICAL 2013. 
 
Segons document annex 
 
 
 
 



 
  
 
2. DOCUMENTACIÓ COMPLEMENTÀRIA 

 
2.1. Acta d’arqueig de les existències de caixa referides a fi d’exercici. 

 
2.2. Certificacions de cada entitat financera dels saldos existents en cadascuna 

d’elles a favor de l’entitat local, referides a fi d’exercici, i estat conciliatori entre 
els saldos comptables i els bancaris. 

 
SEGON.- Retre a la Sindicatura de Comptes el compte general de l’exercici, 
degudament aprovat, abans del 15 d’octubre. 
 
 
Aprovat per 8 vots a favor (Lluis Amat Batalla, Maria  Pilar Fabrego Cullet, Gemma 
Puigvert Molas, Josep Calm Maso, Josep Pujol Casanova, Helena Roca Viñals, Antonio 
Arimany Torrent, Marta Plana Juvanteny) 
 
 
6.0.- Aprovació operació de crèdit a llarg termini amb Caixabank, SA per import de 
390.000 euros pel finançament d'inversions del Pressupost 2022 

 
Exp. X2022000299 

 

El Ple de l’Ajuntament de La Vall d’en Bas, va aprovar inicialment, en sessió duta a terme 

el dia 30 de novembre de 2021, el Pressupost Municipal per a l’exercici 2022 el qual va 

quedar aprovat definitivament i va entrar en vigor el dia 1 de gener de 2022. Per al 

finançament de les inversions incloses en aquest pressupost hi ha prevista la 

concertació d’operacions de crèdit a llarg termini per un import total de 425.400 euros. 

 

La intervenció municipal va cursar en data 19 de juliol de 2022 una invitació a totes les 

entitats bancàries que treballen per l’Ajuntament per a que en cas d’estar interessats 

presentessin una oferta abans del dia 31 d’agost de 2022 per a la concertació d’una 

operació de crèdit a llarg termini en les següents condicions:   

 

Import de l’operació 390.000 euros  
Termini  10 anys sense carència 
Disposició del préstec  Disposició total de l’import del préstec en el termini 

d’un any a comptar des de la seva concertació per 
l’import pendent de disposar. 

Comissions A determinar per les entitats dins els límits màxims 
establerts en la resolució de 3 de febrer de 2022, de 
la Secretaria General del Tresor i Finançament 
Internacional, per la qual s'actualitza l'Annex 1 inclòs 
en la Resolució de 4 de juliol de 2017, de la Secretaria 
General del Tresor i Política Financera, per la qual es 
defineix el principi de prudència financera aplicable a 
les operacions d'endeutament i derivats de les 
comunitats autònomes i entitats locals. 



 
  
Tipus d’interès Tipus interès fix màxim en relació a la vida mitja de 

l’operació en mesos (si és variable Euríbor) 
Diferencial (en cas d’interès variable) El límit màxim serà el 

corresponent a la vida mitja del préstec en relació a 
l’establert en la Resolució de 3 de febrer de 2022, de 
la Secretaria General del Tresor i Finançament 
Internacional, per la qual s'actualitza l'Annex 1 inclòs 
en la Resolució de 4 de juliol de 2017, de la Secretaria 
General del Tresor i Política Financera, per la qual es 
defineix el principi de prudència financera aplicable a 
les operacions d'endeutament i derivats de les 
comunitats autònomes i entitats locals. 

Fedatari El secretari de l’Ajuntament 
Vida mitja de l’operació en 
mesos  

120 mesos  

 
Per al càlcul del tipus màxim (interès fix o diferencial) ofert es té en compte l’última 

publicació dels tipus d’interès fix i diferencials del cost de finançament de l’Estat publicat 

mitjançant resolució. 

 

Han presentat ofertes dues entitats bancàries. Les condicions financeres ofertes són les 

que s’esmenten tot seguit: 

 

 Banc Sabadell, SA CaixaBank, SA BBVA 

Import ofert 390.000 390.000 No han presentat oferta 

Termini 10 anys  10 anys  

Interès Euribor a 3 mesos  Euribor a 3 mesos  

Diferencial 0,34% 0,31%  

Comissió obertura 0% 0,00%  

Comissió estudi 0% 0,00%  

    
 

S’ha comprovat que (els tipus d’interès fix o bé els diferencials) i les comissions ofertes 

per les entitats bancàries que participen en aquest procediment de selecció s’ajusten als 

límits establertes en la Resolució de 3 de febrer de 2022, de la Secretaria General del 

Tresor i Finançament Internacional, per la qual s'actualitza l'Annex 1 inclòs en la 

Resolució de 4 de juliol de 2017, de la Secretaria General del Tresor i Política Financera, 

per la qual es defineix el principi de prudència financera aplicable a les operacions 

d'endeutament i derivats de les comunitats autònomes i entitats locals.  

 

La intervenció ha emès un informe en que analitzades les ofertes presentades proposa 

la concertació d’una operació de crèdit a llarg termini amb l’entitat Caixabank, SA  per 

un import de 390.000 €. 

 

Vist informe favorable emès per Intervenció i Secretaria en data 23 de setembre de 

2022. 



 
  
Vist l'informe favorable de control permanent sobre l'avaluació del compliment de 

l'objectiu d'estabilitat pressupostària de la liquidació del pressupost de l'exercici anterior 

i del pressupost aprovat per a l'exercici corrent, en aplicació de l'article 16 del RD 

1463/2007. (Art. 13.5 LO 2/2012 Art. 25.1 RD 1463/2007). 

 

L’import acumulat de les operacions de crèdit concertades en aquest exercici 2022 

equivalen al 13,53% dels recursos ordinaris previstos en aquest exercici i l’import unitari 

del préstec equival a un 13,53% dels esmentats recursos ordinaris, per la qual cosa 

l’òrgan competent per a la seva concertació és el Ple Municipal amb el vot favorable de 

la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació per a l'aprovació de 

l'expedient. (Art. 47.2.l) L 7/1985). 

 

Es proposa al Ple l’adopció dels acords següents ACORDS: 

 

Primer.- Concertar una operació de crèdit a llarg termini amb l’entitat CaixaBank, SA en 

les condicions que tot seguit s’especifica: 

 
Import de l’operació 390.000 € 
Termini 10 anys 
Tipus d’interès  Variable: Euribor 3 mesos 
Diferencial 0,31 % 
Comissions 0,00 % 

 
Segon.- Aprovar el projecte de contracte de préstec amb l’entitat bancària, en les 

condicions financeres establertes en l’apartat anterior. 

 

Tercer.- Facultar a l’alcalde per a la signatura del contracte d’aquesta operació de crèdit 

Quart.- Notificar aquesta resolució als interessats. 

 

Cinquè.- Comunicar aquesta operació a la Direcció General de Política Financera i 

Assegurances dins els primers deu dies del mes següent al de la signatura del préstec. 

 

Sisè.- Comunicar a la central de riscos del Ministeri d'Hisenda informació sobre 

l'operació de crèdit concertada i la seva càrrega financera. 

 
 
Aprovat per 8 vots a favor (Lluis Amat Batalla, Maria  Pilar Fabrego Cullet, Gemma 
Puigvert Molas, Josep Calm Maso, Josep Pujol Casanova, Helena Roca Viñals, Antonio 
Arimany Torrent, Marta Plana Juvanteny) 
 
 
7.0.- Moció per l’aprovació del manifest de l’acord social per l’amnistia i 
l’autodeterminació 

 
 
 



 
  
Antecedents i motius 

 

En la darrera dècada, la societat catalana ha protagonitzat un llarg procés democràtic, 

amb una mobilització persistent i singular, per decidir lliure i pacíficament el seu present 

i el seu futur. De les primeres consultes populars, a la manifestació contra la sentència 

de l’Estatut, passant per la consulta del 9N i fins arribar al referèndum de l’1-O, 

brutalment reprimit per l’Estat, i la vaga general del 3 d’octubre. 

 

Aquest octubre farà cinc anys de l’inici d’un canvi de cicle marcat per una llarga 

repressió que encara no ha acabat. La seva continuïtat –avui, ara i aquí– és un fet que 

va des de la pervivència de l’exili fins a les més de 800 persones amb causa judicial 

encara oberta. Arran d’aquells fets, més de 2.562 persones han estat investigades i les 

estimacions més acurades estimen en més de 4.500 les persones afectades, comptant 

les 1.066 persones ferides l’1-O. Per contra, cap responsable d’aquella violència policial 

ha estat condemnat sinó tot el contrari: tots han estat ascendits, guardonats i 

condecorats. 

 

Malgrat tot, rere cinc anys complexes i difícils i encara sota l’actual context de bloqueig, 

volem palesar que durant tot aquest temps el posicionament clarament majoritari de la 

societat catalana ha estat clar i inequívoc, de forma continuada i ininterrompuda, davant 

la dinàmica repressiva viscuda i respecte a la necessitat d’un marc democràtic de 

resolució del conflicte. I és això què volem posar en valor: entre el 70% i el 80% de la 

societat s’ha posicionat, ahir i avui, contra la repressió i a favor d’una sortida 

democràtica. 

 

També en aquests cinc anys, els més destacats organismes internacionals de defensa 

dels drets humans, múltiples instàncies judicials europees i fins al Consell d’Europa han 

constatat l’anomalia democràtica que vivim. L’excepcionalitat jurídica, penal, 

penitenciària i policial viscuda ens situa com una excepció. El catàleg desplegat ha estat 

tristament extens – de la guerra bruta a cada inhabilitació, de l’aplicació del 155 a 

recórrer a tipus penals especials (sedició, rebel·lió, terrorisme), de les multes milionàries 

a la presó, fins a arribar a l’espionatge cibernètic massiu. Tot plegat, mentre la suspensió 

de lleis catalanes, la prohibició de debatre en seu parlamentària qüestions com la 

monarquia o l’autodeterminació o la ingerència judicial en el model educatiu configuren 

l’altra cara d’una mateixa moneda. 

 

En temps convulsos, la regressió, la involució i la degradació democràtica ens afecta a 

totes i tots. Amb el retrovisor panoràmic del temps viscut i els llums llargs que cerquen 

una resolució democràtica, avui insistim en que les bases de qualsevol sortida passen 

per la fi de la repressió i la construcció d’un marc democràtic de resolució. Difícilment hi 

haurà alternativa democràtica si no es resolen les conseqüències del conflicte ni 

s’aborden les arrels del mateix. 

 



 
  
Per tots aquests motius, el grup municipal la Vall Plural-Acord Municipal a l’Ajuntament 

de la Vall d’en Bas proposa al Ple l’adopció dels següents   

 

ACORDS 

 

Primer.- L’Ajuntament de la Vall d’en Bas, atès l’impuls civil que promou un ampli 

Acord Social per l’Amnistia i l’Autodeterminació, expressa el seu suport a: 

 L’amnistia, entesa com la necessitat d’una solució col·lectiva i integral per a 

totes les persones exiliades, encausades i represaliades. 

 L’autodeterminació, entesa com la necessitat d’un marc de resolució 

democràtica basat en el respecte a l’exercici de la lliure determinació de la 

societat catalana. 

 

Segon.- Donar trasllat del present acord a l’Acord Social per l’Amnistia i 

l’Autodeterminació. 

 
 
 
Aprovat per 8 vots a favor (Lluis Amat Batalla, Maria  Pilar Fabrego Cullet, Gemma 
Puigvert Molas, Josep Calm Maso, Josep Pujol Casanova, Helena Roca Viñals, Antonio 
Arimany Torrent, Marta Plana Juvanteny) 
 
 
8.0.- Moció en defensa de la crema de restes vegetals als mateixos camps de 
conreu 

 
Els darrers mesos el sector agrari català ha expressat el seu malestar la limitació i 

prohibició de la crema de restes vegetals, derivada del compliment de la “Ley7/2022, de 

8 de abril, de residuos y suelos contaminados para una economía circular”  aprovada 

pel Congrés de Diputats el passat mes de desembre, amb el vot contrari d’Esquerra 

Republicana de Catalunya. 

 

Aquesta llei, en el seu article 27 fa referència a la prohibició de crema de restes vegetals. 

Allà s’especifica que “amb caràcter general, no està permesa la crema de residus 

vegetals generats en l’entorn agrari o silvícola. Només podrà permetre’s la crema 

d’aquests residus amb caràcter excepcional, sempre i quan compti amb la corresponent 

autorització individualitzada que permeti aquesta crema, per raons de caràcter 

fitosanitari que no sigui possible abordar amb un altre tipus de tractament, motivant 

adequadament que no existeixen uns altres mitjans per evitar la propagació de 

plagues...” 

 

Això limita i prohibeix que els pagesos puguin continuar fent de manera segura les 

cremes de restes vegetals agràries i silvícoles als seus propis camps de conreu, com 

tota la vida s’ha fet. Aquesta crema ja està regulada per les normes de condicionalitat 

de les ajudes de la política agrària comuna i els diferents Reials Decrets espanyols i 

legislació autonòmica que se’n deriva 



 
  
 

La llei espanyola demana que les restes vegetals generades a l’entorn agrari o silvícola 

tinguin un reciclat biològic mitjançant el seu piconatge o trituració, fet que suposarà la 

necessitat d’utilitzar i cremar una gran quantitat de combustibles fòssils, i, per tant, una 

generació molt elevada de CO₂. Per no parlar dels costos que generaria als pagesos, 

sobretot petits i persones que s’hi dediquen a temps parcial, el fet d’haver d’adquirir 

maquinària per fer una acció que tota la vida han fet mitjançant la crema manual 

controlada i segura. 

 

La normativa de fet no preveu cap termini d’adaptació ni tampoc cap ajuda que permetin 

als afectats comprar la maquinària i adaptar-la a la nova proposta. Hi ha el risc real que 

moltes restes vegetals no siguin tractades als camps i per tant, derivin en problemes 

fitosanitaris, especialment de fongs i insectes barrinadors. 

 

A més, l’acumulació de restes vegetals als camps suposa incrementar el perill d’incendis 

en aquests conreus, moltes vegades, envoltats de bosc. El Departament d’Acció 

Climàtica, Alimentació i Agenda Rural de la Generalitat de Catalunya s’ha mostrat 

contrari a aquesta mesura recollida a la Llei i està intentant cercar solucions jurídiques 

que permetin a la pagesia i les persones que exploten horts i activitats 

anàlogues  continuar efectuant les cremes segures de les restes vegetals als mateixos 

camps de conreu. 

 

Per tots aquests motius, el grup municipal la Vall Plural-Acord Municipal a l’Ajuntament 

de la Vall d’en Bas proposa al Ple l’adopció dels següents   

 

ACORDS 

 

Primer.- Demanar al govern espanyol la modificació i adequació normativa per fer 

possible la crema de restes vegetals en l’entorn agrari o silvícola,  incloent els usuaris 

d’horts i petites activitats anàlogues, puguin continuar efectuant les cremes segures de 

les restes vegetals als mateixos camps de conreu.  

 

Segon.- Traslladar l’acord anterior al Ministeri d’Agricultura, a la Conselleria d’Acció 

Climàtica, Alimentació i Agenda Rural de la Generalitat de Catalunya, i els grups 

parlamentaris del Congrés de Diputats i del Parlament de Catalunya. 

 
 
Aprovat per 8 vots a favor (Lluis Amat Batalla, Maria  Pilar Fabrego Cullet, Gemma 
Puigvert Molas, Josep Calm Maso, Josep Pujol Casanova, Helena Roca Viñals, Antonio 
Arimany Torrent, Marta Plana Juvanteny) 
 
 
9.0.- Fora de l'ordre del dia 

 
10.0.- Despatx oficial 
 



 
  
L’Alcalde explica el despatx oficial del mes de juliol, agost i setembre: 
 
(*) Assistència als actes de Festes Majors, entre tots els regidors i regidores. 
 
JULIOL 
 
Dijous 28: Reunió Taula Mobilitat Comarcal. Reunió amb el Departament de Justícia, 
Consell Comarcal i Jutges de Pau 
 
AGOST 
 
Dilluns 1: Reunió amb el Sr. Albert Domènech, Cap de Trànsit Mossos d’Esquadra de la 
Garrotxa 
Dimarts 2: Reunió amb la Junta del Club Futbol de La Vall d’en Bas  
Dimecres 3: Visita al Camp de Treball amb el Director General de Joventut de la 
Generalitat de Catalunya. Reunió amb SIGMA i Comunitat de Propietaris de les Naus 
Dijous 4: Reunió per les plaques solars al pavelló. Visita al Mirador del Puigsacalm 
Dilluns 8: Reunió Voltaic. Reunió Associació Musical de La Vall 
Dimarts 9: Reunió amb Prodaisa pel problema de l’aigua de La Pinya 
Dimecres 16: Reunió amb l’Associació de Veïns de Joanetes 
Dijous 18: Reunió Prodaisa, seguiment actuacions 
Dilluns 29: Reunió coordinació Plaques Solars 
Dimecres 31: Reunió amb l’empresa Adamo 
 
SETEMBRE 
 
Dijous 1: Inauguració exposició Robert Manera i Joan Tomayo 
Divendres 2: Reunió amb els veïns per la Comunitat Energètica 
Dimecres 6: Inauguració del “camp de Petanca” a Sant Esteve d’en Bas. Acte lliurament 
senyera al Consell Comarcal 
Dilluns 12: Reunió amb el Casal d’Avis de Sant  Privat 
Divendres 16: Reunió amb l’Associació Turisme de la Vall 
Dissabte 18 i Diumenge 19: Actes Agermanament amb Zigoitia 
Dimecres 21: Reunió Consell Consultiu de la Gent Gran 
Dijous 22: Acte de presentació de l’Agenda Rural 
Dilluns 26: Reunió amb la Rosa Serra i reunió de la Junta Territorial de Dinàmig 
 

 
 
11.0.- Precs i preguntes 

 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Arimany i pregunta pel tema de la fibra òptica, com es que 
hi ha una empresa que instal·la una nova fibra quan ja es va invertir uns diners per 
desplegar la fibra òptica al municipi. 
 
El Sr. Alcalde respon que ja es va reunir amb l’empresa Adamo. Està totalment d’acord 
que no s’entén com instal·len una nova xarxa de fibra quan ja en tenim una d’instal·lada. 
El problema és que no els hi podem prohibir però si que s’intenta que ho facin bé i 
s’intenti parlar amb els propietaris. Ja va traslladar totes les queixes a l’empresa 
encarregada d’instal·lar la fibra. 



 
  
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta si s’asfaltarà la carretera de Pocafarina  ara que ja s’ha 
acabat l’obra de l’escullera. 
 
El Sr. Alcalde respon que ara es sol·licitarà la subvenció de camins i la prioritat per part 
de l’Ajuntament és la carretera de Pocafarina, la carretera Vella de Joanetes i la 
carretera del Pas de la Torre. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta amb què s’han invertit els 80.000 euros de la partida 
d’inversió per arranjament de carreteres. Què hi entrava d’arranjament de carreteres de 
la Parcel·lària en aquesta partida? Aquest any encara no s’ha fet res. 
 
El Sr. Alcalde respon que hauria de mirar-ho bé. En aquest moment no sé el que portem 
executat. Falta que la Diputació de Girona executi les obres de tractament superficial 
asfàltic al camí del Mallol a can Trona. 
 
El Sr. Antoni Arimany comenta que aquesta obra que ha d’executar la Diputació té un 
cost aproximant de 25.000 a 30.000 euros i  ja s’hauria d’haver fet perquè ara ja vindrà 
el fred i és més complicat. Comenta que convé molt fer un arranjament de la carretera 
de Pas de la Torre i seria important fer-ho amb asfalt calent. 
 
El Sr. Alcalde respon que coincideixen i que per això es prioritzarà l’arranjament 
d’aquestes tres carreteres que hem comentat. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta pel tema del manteniment de les lleres del Fluvià. L’ACA 
va treure uns 37 lots i no hi ha cap actuació a la Garrotxa. 
 
El Sr. Alcalde respon que ja ho ha comentat a l’ACA i aquestes línies només es treuen 
per trams urbans i el nostre municipi no tenim cap tram urbà. El problema és que 
consideren que no és tram urbà.  
 
El Sr. Antoni Arimany explica com funcionen aquestes línies de subvencions pel 
manteniment i no surt res de la Garrotxa.   
 
El Sr. Alcalde respon que trucarà al President del Consell Comarcal i ho comentarà 
perquè això és un tema que porta directament el SIGMA. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta  per la passera de Massegur, com és que no està 
tancada. Les fustes del terra estan podrides i és molt perillós. 
 
La Sra. Gemma Puigvert respon que en Jaume Aumatell i en Jaume Soler hi van anar 
per tancar la passera, s’hi van posar unes cintes. 
 
El Sr. Alcalde comenta que s’ha d’arreglar i tancar bé per evitar que passin els vehicles. 
 
El Sr. Antoni Arimany afegeix  que és molt perillós i per tant, és necessari tancar molt bé 
i que ningú pugui passar. Les cintes estaven al costat. S’hauria de posar una tanca i 
tancar-ho bé. 
 
El Sr. Josep Pujol comenta que està tot fet malbé i s’ha de fer tot de nou. De moment ja 
es tancarà bé per evitar el pas dels vehicles. 



 
  
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta pel tema de la depuradora. 
 
El Sr. Alcalde explica que va parlar amb el propietari del terreny on es podria construir 
la depuradora i s’ha de tornar a parlar amb l’ACA. Es va fer una reunió i com que hi ha 
temes d’urbanisme, esperem resposta per part d’Urbanisme per veure si hi hauria una 
compensació a favor del propietari a canvi de posar la depuradora. Hi ha un altre 
possible terreny dins del terme municipal de Les Preses i aquest nou terreny reuneix les 
mateixes condicions.  
 
El Sr. Antoni Arimany comenta que amb la depuradora es tindria aigua tot l’any al Fluvià 
i si un dia tinguéssim una via verda, això ens aniria bé. Es tindria aigua continua. 
 
El Sr. Alcalde respon que això no és del tot cert ja que es va demanar un informe a 
Lequia-Udg i l’aigua que s’aportaria al riu Fluvià seria un centímetre cúbic. Comenta que 
els farà arribar una còpia de l’informe. Recorda que la depuradora tampoc solucionarà 
el problema d’Olot, i com Alcalde he de defensar el territori de la Vall, i és fals el que 
s’està dient. Les Preses no mouen ni un dit per solucionar aquest problema. S’ha fet la 
feina i volem traslladar aquesta possibilitat i és una opció molt més econòmica per part 
de l’ACA i haurà de negociar amb el propietari. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta pel camp de futbol de gespa artificial i comenta que no 
s’ha parlat amb els altres clubs. També s’hauria de tenir en compte els Hostalets que 
estan treballant per tenir un equip el pròxim any. 
 
El Sr. Alcalde respon que ara es convocaran a tots els clubs de futbol del municipi. 
Recorda que el club que utilitza els camps dels Hostalets i de Sant Esteve d’en Bas va 
dir que amb el camp de gespa artificial no necessitava el camp dels Hostalets i s’ha 
d’estudiar el que es farà amb aquest camp. El que seria ideal és tenir un únic club de 
futbol de La Vall d’en Bas. La realitat és que actualment el club de la Vall té més d’un  
80% de jugadors que són del municipi, a diferència del de Joanetes i Sant Privat, que la 
majoria de jugadors són de fora del municipi. 
 
El Sr. Antoni Arimany comenta que ell intentaria que tots els clubs poguessin jugar en 
un lloc i que cada club pogués mantenir la seva identitat com a club. En el seu moment 
jo vaig estar en la negociació entre Bosc de Tosca i de Les Preses per compartir un 
camp i no es va aconseguir, tenen dos camps. S’hauria de tenir una única instal·lació i 
compartir-la i així aprofitar per fer altres coses, com per exemple, al camp de futbol de 
Sant Privat es podria fer habitatges pel jovent de Sant Privat. És una feina molt 
complicada i s’hauria d’intentar. Una única instal·lació esportiva amb un bon bar per 
ajudar a fer pinya. 
 
La Sra. Gemma Puigvert  respon que això costarà molt i el camp de Sant Privat no és 
edificable. Recorda que els camps són municipals.  
 
El Sr. Alcalde comenta que amb moltes reunions s’ha parlat d’aquest tema però costa 
molt. Recorda que quan va parlar amb el Club de la Vall ja es va deixar clar que el  camp 
és municipal. Serà gestionat pel Club de la Vall perquè és el que té més equips i ja es 
va parlar amb el Joanetes perquè deixessin entrenar els equips femenins. Afegeix que 
té més sentit fer-lo a Sant Esteve d’en Bas per estar dins un complex esportiu (juntament 
amb el Pavelló). Per moltes coses, és el lloc ideal, per exemple, pel estades d’estiu. 



 
  
 
El Sr. Antoni Arimany comenta que tot són cicles i el dia que no hi hagi en Marc, això 
pot canviar. Molts clubs pengen d’un grup reduït de persones i el dia que pleguin, pot 
canviar tot, i per tant, és molt important que tots els clubs juguin al mateix camp, 
mantenint la seva identitat. 
 
El Sr. Alcalde comenta que ara hi ha un planter i ara ja tenen totes les categories. Es 
pot aprofitar del planter, no cal anar a buscar jugadors de fora. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta pel tema de la vivenda social, quants pisos/habitatges 
socials s’han construït en els vuit anys d’aquest equip de govern. 
 
El Sr. Alcalde respon que s’han fet dos pisos socials (els de Sant Privat) i també s’està 
treballant en els habitatges de la rectoria de Sant Privat, que és un procés súper lent. 
També estem mirant aquí en Bas perquè hi ha el projecte del Casino però és un projecte 
molt car. 
 
El Sr. Josep Calm comenta que si es tinguessin diners, es podria fer moltes coses. 
 
El Sr. Antoni Arimany explica l’Ajuntament ja disposa de diners, l’Ajuntament té molt de 
recorregut per fer molta cosa ja que la ràtio de deute viu és molt baixa i fins el 75%, hi 
ha encara molt de marge.  
 
El Sr. Alcalde explica que no tenim molt de recorregut. Estem negociant amb l’antiga 
fàbrica del Marguí però actualment fer de promotor és molt complicat. S’està estudiant 
el tema de les cooperatives i ja s’han tingut vàries reunions. No vol dir que no hem fet 
res perquè ens estem movent per molts llocs. Esperem desencallar i tenir molt aviat les 
14 vivendes de la rectoria de Sant Privat. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta com està el tema de les vivendes de la Rectoria de Sant 
Privat. 
 
El Sr. Alcalde respon que ara falta la urbanització, enderrocar l’antiga rectoria i acabar 
de concretar el traspàs al Patronat. És tot molt lent i s’ha perdut molt de temps per culpa 
de totes les autoritzacions que s’han necessitat de la Generalitat. Els tràmits són molt 
complicats. 
 
El Sr. Josep Calm comenta que tenen part de raó en que s’ha fet poc però un altre tema 
és on està el paper de l’Administració en aquest tema. Aquí ens hi hem posat molt tard 
i no és fàcil. Fa cinquanta anys que en aquest país no s’ha fet res a diferència per 
exemple d’Alemanya que el 40 o 50% dels lloguers són públics i per tant, poden controlar 
el preu. S’hi hauria de destinar molts més recursos. El problema ara és que l’accés és 
molt car. Una cooperativa és una empresa on pagues una part per accedir-hi i així 
t’assegures una vivenda, vindria a ser una masoveria rural. 
 
El Sr. Alcalde explica que és com el geriàtric. L’Ajuntament posa la finca i fas una cessió 
per uns anys a canvi de fer l’obra. Una cooperativa d’habitatges seria una cosa així però 
és molt lent. 
 



 
  
El Sr. Josep Calm comenta que es podrà fer a la propera legislatura . Fa molts anys que 
ens hi dediquem i estem defensant que es mobilitzi els habitatges buits abans de 
construir nous habitatges.  
 
El Sr. Alcalde explica que també s’encarregarà un estudi de la part nord de Sant Esteve 
d’en Bas (entre la zona de Spinreact). Ja vam tenir una reunió amb Urbanisme i per això 
farem  un estudi. És veritat que de forma efectiva només hi ha aquests dos habitatges 
però també s’ha de tenir en compte que hi ha dos projectes sobre la taula i ens hem 
mogut molt. Portem molts anys treballant per aquest tema. 
 
El Sr. Antoni Arimany comenta que també es podria fer habitatges a l’Ajuntament i 
traspassar les oficines a Can Trona. Amb pocs diners es podrien tenir molts habitatges. 
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta pel Carrer Ample. 
 
El Sr. Alcalde respon que tenim fet el projecte i s’ha sol·licitat una nova subvenció al 
Servei Català de Trànsit. A partir d’aquí es pot iniciar el tràmit d’aprovar el projecte i 
iniciar la licitació. Esperem aquestes noves subvencions per veure si podem aprovar un 
projecte molt més ampli.  
 
El Sr. Antoni Arimany pregunta per la consulta que s’ha fet al poble dels Hostalets pel 
tancament dels carrers. 
 
La Sra. Helena Roca explica que hi ha hagut un empat. Hi havia tres opcions: l’opció 1 
era tancar carrer Teixeda, l’opció 2 era tancar carrer Teixeda i carrer de Vic i l’opció 3 
que eren suggeriments o que no estaves d’acord. Les opcions 1 i 2 van empatar. 
 
El Sr. Alcalde comenta que tothom va estar d’acord en tancar el carrer teixeda i en part 
també va sortir tancar carrer de Vic. Dijous, a la reunió, s’explicarà que es tancarà el 
carrer Teixeda i s’intentarà pacificar el carrer de Vic, però no amb pilones sinó amb 
senyalètica. 
 
El Sr. Antoni Arimany comenta que estaria bé tancar els dos carrers. 
 
La Sra. Gemma Puigvert comenta que s’intentarà veure com funciona abans de tancar 
el carrer de Vic. S’intentarà que també vinguin els Mossos d’Esquadra per explicar les 
sancions.  
 
 
L’alcalde/essa aixeca la sessió, de la qual, com a secretari/ària, estenc aquesta acta. 
 
Signat electrònicament, 
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